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Adam comença fent una introducció a les assembles de barri. 

-Un veí pregunta si hi ha previsió d’arreglar la carretera que passa per dalt al barri,  que està

malmesa.  També pregunta  si  seria possible arreglar  una mica l’arbrat  de les  diferents  zones

verdes públiques del barri, en especial les oliveres del Carrer Llorer. Adam explica que si, que hi ha

un projecte per arreglar-la, que si que és cert que fa gairebé 30 anys que no es fa res. Es va prendre la

decisió  d’arreglar-la  de  forma  temporal  fns  que  es  pugui  arreglar  defnitivament.  S’arreglarà  la

carretera amb els fons New Generation, gairebé tota amb carril bici. Però s’ha de decidir si arreglar-la

de forma temporal fns que arribin els fons o no esperar i fer-ho l’Ajuntament.  La regidora de medi

ambient, desprès, li contesta sobre el tema de l’arbrat. Carla explica que la vegetació espontània té

molts de valors ecològics i que s’ha de canviar la forma de gestionar. Explica també que els arbres

estan molt silvestres, però que es fa un manteniment en especial de cara l’estiu per poder collir els

fruits. Es busca l’equilibri entre que hi hagi herba espontània i mantenir la neteja.

-Una  veïna  explica  que  la  carretera  en  qüestió  suposa  un  gran  perill  i  que  li  sembla  millor

arreglar-la de forma definitiva per evitar accidents. Demana posar la mitjana a la carretera per

delimitar l’espai de circulació entre els vehicles. Adam explica que ell veu millor fer una reparació

temporal perquè desprès permetrà la millora en profunditat de la carretera, donant-li més amplada i

unes millors condicions. 

-Un veí també comenta que la carretera suposa un gran perill. Demana que es posi un senyal de

trànsit per indicar la velocitat màxima de la via. Adam diu que si, que ho faran. 

-Una  veïna  de l’associació  de  veïns  reclama diverses  coses  que  fa  temps  que estan a  l’aire.

Demana compromís a l’equip de govern per a solucionar les coses. La televisió no funciona al

barri. La neteja dels carrers s’ha de millorar. Els marges de les parcel·les particulars envaeixen la

vorera, també hi ha vegetació que tapa senyals.  El C/Margallo es baixa en direcció prohibida,

potser es podria revisar la senyalització.  Es demana un senyal de prohibit  a cada carrers per

evitar  que  la  gent  pugi  en  direcció  contrària,  ja  que  no  es  veu.  Adam  diu  que  parlarà  amb

l’inspector per veure quines opcions hi ha, es proposa posar al fnal del carrer un senyal de direcció

prohibida.  La veïna explica que les portilles del gas estan obertes i provoquen fuites i hi ha risc

real d’explosió. Es demana que es doni resposta i que ho arregluin. També es demana que es

tanqui el parc per a la seguretat dels nens i nenes petits. Es queixa també de l’olor de la granja

que hi ha al barri, creu que no acompleix les mesures sanitàries. La regidora, Núria Marco, va fer

una nova visita d’inspecció i es va traslladar la informació a Agricultura. La inspecció no va trobar res

irregular.  La veïna diu que la  rotonda d’entrada a Favaret  s’hauria  d’arreglar des de jardins i

manteniment. Hi ha un greu problema amb rates grosses que es veuen quan surts a caminar.



S’ha d’actualitzar al google maps els números dels carrers i les cases, en especial per si s’ha de

demanar ambulàncies. Es demana també un taulell d’anuncis i càmares de seguretat. La regidora

Núria Marco mirarà lo de les rates amb el COPATE. Adam es compromet amb el taulell d’anuncis, les

càmares és més complicat. Pel que fa a l’assumpte de la televisió, s’ha de contractar una empresa per

veure on està el problema i quina pot ser la solució, però es compromet a mirar-ho. La neteja de

parcel·les  encara  no  ha  començat.  També  es  compromet  amb  el  tema  de  tancar  el  parc.  La

problemàtica amb els números del google maps ho traslladarà a informàtica i  es  comunicarà.  Es

repararan els marges de pedra que cauen a la carretera.

-Un veí explica una problemàtica amb la pressió de l’aigua. No n’hi ha prou amb la pressió actual

però la companyia de l’aigua diu que si posen més pressió les canonades poden rebentar. També

explica  que a la  seva vorera hi  ha clots.  Adam explica  que a  l'última  reunió s’havia  dit  que el

problema de l’aigua  s’havia  resolt,  però es  veu  que continua passant.  També demana que per  a

problemes com els dels clots funciona molt bé l’aplicació mòbil. El regidor Tomàs demana que si hi ha

més veïns que tenen la mateixa problemàtica ell  demanarà una reunió amb el cap d’instrucció de

Sorea per analitzar-ho. El regidor de serveis explica que la setmana vinent es fa una reunió amb

AGBAR  per  queixes  similars  i  també  analitzaran  el  cas,  perquè  pot  ser  que  sigui  un  problema

informàtic.

-Una veïna explica també que a part dels problemes amb les rates hi ha moltes escarabitxes.

Demana un pont quan es faci el projecte de reforma de la carretera per poder passar quan plou

molt. S’anota.

-Un veí explica que una possible solució al problema de les olors és un líquid que ja han fet servir

a altres llocs que també acaba amb el problema de les mosques. La informació li  pot donar

CONESA. Explica també que s’han de podar les oliveres perquè s’estan morint a causa de plantes

no procedents que trepen i les ofeguen. 

-Un veí diu que del registre del clavegueram de casa seva li van sortir moltes escarabitxes, que ha

notat un augment. També demana un semàfor i un pas de vianants a la rotonda de l’olivera que

vagi amb botó per a que la gent pugui passar amb seguretat. Demana a l’Ajuntament que faci un

estudi perquè quan cau una tromba d’aigua, la pluja colpeja els murs d’una casa i caurà si no es

fa alguna cosa.  Adam explica que en aquesta rotonda es farà una reforma per donar prioritat als

vianants i a les bicicletes dins al projecte Eurovelo. S’avisarà al COPATE pel tema de les escarabitxes. 

-Un veí explica a l’ajuntament que, per posar fibra a casa, la companyia necessita que s’aixequi la

vorera perquè l’arqueta de fibra mor a una casa i s’han de fer obres per continuar. Es pren nota.



-Una veïna explica que a un de les cases del carrer que va cap a la rotonda hi ha una persona que

te gallines. Sovint les gallines s’escapen i fan cap a la carretera. Suposen un perill greu per a les

persones que van en cotxe. Es passarà als agents rurals. Explica també que hi ha problemes greus

amb el servei de correus, hi ha un retard amb notificacions i cartes, és una cosa molt perjudicial. 

-Adam aprofita per dir que ha detectat que es fa un mal ús dels contenidors de brossa. No es pot

tirar poda a orgànica ni al contenidor, s’ha de portar a la deixalleria. 

-Un veí explica que el contenidor de Favaret l’aprofita gent que no viu al barri i que sovint genera

problemes d’embussos. La regidoria explica que es demanaran dades per veure si realment es plena

per falta de freqüència o per mal ús dels  contenidors.  Perquè les bosses industrials  no caben als

contenidors i no s’han de tirar allà. 

-Un veí explica que ha detectat que hi ha empreses que tiren els residus de jardineria allà.  La

regidoria  explica  que  les  empreses  ja  ho  saben  i  que  han  de  gestionar  els  residus  de  forma

responsable. 

-Un veí es queixa que, quan fa la poda, no pot anar a la deixalleria en cap de setmana perquè

està tancada,  que és  quan pot  fer-ho.  Demana un contenidor  especial  per  a  la  poda.  Adam

explica  que  la  deixalleria  està  oberta  dissabte  tarde.  Però  diu  que  s’han  d’acabar  eliminant  els

contenidors grans per evitar el mal ús. Es crearà una deixalleria mòbil per a trastos vells i mobles que

anirà circulant per la ciutat. 

-Una veïna pregunta per la freqüència d’horaris de l’autobús municipal. Vol més freqüència de

pas i que encaixin amb els horaris escolars. També hi ha problemes de puntualitat amb els busos

que passen per Favaret. Se li traslladarà a Ramon Bel. 

-Una veïna demana que, per a les properes convocatòries d’assemblea es comuniqui de forma

diferent,  no  només  per  xarxes  socials,  per  a  que  tothom  ho  pugui  saber.  La  regidora  de

participació diu que n’és conscient, que per a la propera assemblea que es faci es farà una bustiada. 

-Un veí diu que no hi ha gaire possibilitat de joc al barri, que potser estaria bé crear un nou parc

o una instal·lació on els xiquets i xiquetes puguin jugar. Una pista de futbol, un skatepark, per

exemple. Adam comenta que es pot plantejar fer una petita instal·lació.

Adam fa  una  conclusió  i  els  agraïments.  Carla  fa  la  cloenda  parlant  sobre  els  Pressupostos

Participatius.


		2022-06-08T14:42:12+0200
	Kevin Bernal Jiménez - DNI 77125604A (SIG)




